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Z A P I S N I K 
 
14. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec, ki je bila v sredo, dne 16.7.2008 ob 17.00 uri,  v prostorih 
Službe za lokalno samoupravo, Litijska 38, Ljubljana. 
 
Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne 
skupnosti Golovec, Mestne občine Ljubljana, gospod Gregor Feist.  
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: Breskvar Zinka, Đorović Borivoje, Feist Gregor, Kastelic Anton, Klemenc 
Viljem, Angela Moškerc, Igor Pigac, Viljem Sušnik.  
OSTALI PRISOTNI: Vraničar Vladimir (za JP Žale),Vesna Stojanović in Majda Cestnik, javni 
uslužbenki Službe za lokalno samoupravo, MU,  MOL.   
 
Na začetku je predsednik sveta ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 8 članov sveta, kar 
pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
Nato je dal  na glasovanje naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

1. Potrditev zapisnika 13. redne in 4. izredne seje sveta Četrtne skupnosti Golovec, MOL 
2. Pobude in predlogi članov sveta in občanov Četrtne skupnosti Golovec 
3. Analiza varnostne problematike za območje ČS Golovec za preteklo leto  
4. Razno  

 
 

Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 8 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 

 
AD 1 

POTRDITEV ZAPISNIKA 13. REDNE IN 4. IZREDNE SEJE SVETA ČS GOLOVEC 
 
Gradivo za to točko so člani Sveta prejeli skupaj s sklicem seje. Prisotni so pregledali zapisnika  in 
nanju niso imeli pripomb. Predsednik dal na glasovanje predlog sklepa 1/13: 
 
Svet ČS Golovec potrjuje zapisnik 13. redne in 4. izredne seje sveta ČS Golovec. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
AD 2 

POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC MESTNE 
OBČINE LJUBLJANA IN OBČANOV ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC 

 
V uvodu je predsednik sveta pozdravil g. Vraničar Vladimirja, ki je s strani JP Žale pooblaščen za 
nadzor izvedbe/postavitve nove ograje na pokopališču v Bizoviku. Vsi člani sveta so prejeli fotokopijo 
dopisa JP Žale, s katerim so ČS obvestili, da bo na pokopališču v Bizoviku postavljena nova ograja ter 
ČS naprošajo za mnenje glede predlagane višine nove ograje. Nato je besedo predal g. Vraničarju, ki 
je svet ČS Golovec seznanil s predlogom izvedbe nove ograje. 
V razpravi so člani sveta predlagali, da naj bo ograja izvedena tako, da bo omogočala preglednost in s 
tem tudi varnost samega pokopališča (torej naj ne bo iz polnega betona). Opozorili so tudi, da je 
potrebno prestaviti kontejnerje za odpadke na drugo primerno mesto znotraj pokopališča. 
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Po razpravi je dal predsednik sveta na glasovanje PREDLOG SKLEPA 1/14: 
Svet ČS Golovec se je seznanil s predlogom za izvedbo nove ograje na pokopališču v Bizoviku 
in  predlaga, da se izvede ograja nižje višine, ki naj ne bo izključno iz polnega betona temveč z 
izvedbo vmesnih odprtin, ki bodo omogočale večjo varnost in preglednost pokopališča 
samega. Prav tako so člani sveta izrazili željo, da se zabojniki za odpadke prestavijo na drugo 
primerno mesto, stran od vhoda ter da se odstrani beton z mesta, kjer le-ti trenutno stojijo. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju te točke so se člani sveta seznanili s prispelimi pobudami občanov: 
1. Sanacija odtekanja meteorne vode s Poti na visoko in Periške ceste v Bizoviku  
ČS je prejela dopis stanovalcev Periške ceste, v katerem opisujejo pereč problem odtekanja meteorne 
vode. Ob večjih nalivih in deževju prihaja do izlitja vode na cestišče, dvorišča in tudi kleti njihovih hiš 
na Periški cesti. O problematiki  so obvestili tudi JP Vodovod kanalizacija in Oddelek za urejanje 
prostora MOL od ČS Golovec pa pričakujejo  pomoč pri čimprejšnji rešitvi trenutnega stanja, ki se 
lahko s časom le poslabša. 
 
PREDLOG SKLEPA 2/14: 
Svet Četrtne skupnosti Golovec se je seznanil in obravnaval dopis stanovalcev Periške ceste 
ter ob tem ugotavlja, da je zaradi vedno bolj pogoste pozidave naselja Bizovik, problem 
odtekanja meteornih voda nujno potrebno čim prej rešiti,urediti struge in redno vzdrževati 
brežine bizoviškega potoka.  ČS Golovec je pristojne oddelke MOL in druge službe z navedeno 
problematiko že opozarjala (urejanje in vzdrževanje brežin potoka, priključitev na 
kanalizacijsko omrežje…) 
ČS Golovec z dopisom seznani Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet,  MOL, KPL in 
Agencijo za okolje RS. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
2. Ureditev pločnika ob Ulici miru 
ČS je prejela dopis (odgovor krajanu) OGDP MOL glede možnosti ureditve hodnika za pešce 
(pločnika) ob Ulici miru. G. Belčec je bil seznanjen, da je ureditev možna pod pogojem, da lastniki 
zemljišč odstopijo del v korist izgradnje pločnika oziroma podajo soglasja. ČS Golovec pa prosijo za 
pridobitev navedenih soglasij. 
 
PREDLOG SKLEPA 3/14: 
Svet ČS Golovec je obravnaval dopis OGDP,MOL ter meni, da je izgradnja pločnika na Ulici 
miru potrebna. ČS Golovec lahko sodeluje pri pridobitvi soglasij lastnikov gradbenih parcel oz. 
zemljišč, ki bi bile potrebne v korist izgradnje, vendar ČS nima vpogleda v lastništva parcel 
oziroma seznama lastnikov. V kolikor ČS od pristojnega oddelka MOL oz. druge pristojne 
službe podatke o lastnikih parcel pridobi, bo v postopku komunikacije z lastniki in postopku 
pridobitve soglasij tudi lahko sodelovala.   
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. Predlogi KTD Proga 13 za ureditev razmer v ČS Golovec 
ČS je obravnavala dopis KTD Proga 13 in po krajši razpravi je dal predsednik sveta na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA 4/14: 
Svet ČS Golovec v skladu s predlogom KTD Proga 13 predlaga ureditev prometne signalizacije 
na cesti ob trgovini Mercator v Hrušici z zarisom dodatne talne označbe. Prednostna cesta je 
namreč Cesta v kostanj in cesta ob trgovini, zato na tem predelu prihaja pogosto do zmede 
zaradi neupoštevanja prednostnega pravila. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
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Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA 5/14 
Svet ČS Golovec predlaga pristojnim oddelkom MOL, da proučijo možnost izgradnje pločnika 
na Hruševski cesti, na delih ceste, kjer so postajališča MPP proge 24. Predvsem je kritičen in 
prometno nevaren del območja ob vrtcu na Hruševski, kjer šolski otroci in tudi otroci iz vrtca 
prečkajo cesto, zato bi bilo potrebno zarisati zebro. 
Želja krajanov pa je tudi uvedba dodatnega postajališča ob stanovanjskem objektu na 
Hruševski c. št.66. 
 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
4. POBUDE IN PREDLOGI ČLANA SVETA, g. Pigac Igorja 
Član sveta je v pisni obliki svetu ČS podal predloge: 

- za izvedbo nadvišanih pešprehodov na Parmski cesti (izvedba je bila načrtovana v proračunu 
MOL 2007, vendar do danes ni realizirana) 

- za ureditev oz. obrezovanje grmovja na Štepanjskem nabrežju, ki ogrožajo varno vožnjo 
(koordinatorka ČS je glede tega problema svet ČS Golovec seznanila, da je bilo opozorilo za 
ureditev grmovja že posredovano na OGDP MOL in Inšpektoratu MOL) 

- za sanacijo lukenj v asfaltu na dovozni poti stanovanjskega objekta Prištinske in Jakčeve 29-
37 

 
PREDLOG SKLEPA 6/14  
ČS Golovec podpira predlog in pripombo člana sveta, g. Pigac Igorja in ponovno opozori 
pristojni oddelek Mestne uprave MOL, da v skladu z odgovorom na sklep sveta iz l.2006 in 
zagotovilom podžupana MOL, ki je bil prisoten na 9.seji sveta ČS Golovec (december 2007) 
izvede vse prehode za pešce na Parmski cesti kot nadvišane peš prehode. Ureditev Parmske 
ceste je bila vključena v proračun MOL 2007, vendar prometna ureditev ni bila realizirana. 
 
 
PREDLOG SKLEPA 7/14 
ĆS Golovec kljub že posredovanemu obvestilu z naslova Službe za lokalno samoupravo, 
ponovno opozori Inšpektorat MOL, naj lastniku zemljišča ob Štepanjskem nabrežju naloži, da v 
najkrajšem času oskrbi razraslo grmovje, ki že sega na cestišče in tako ogroža varno vožnjo po 
cesti, kjer ni pločnika. 
 
PREDLOG SKLEPA 8/14 
ČS Golovec obvesti Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet in KPL d.d., da se na 
intervencijski/dovozni poti pri objektu Prištinske ulice in Jakčeve 31-37 na večih mestih 
nahajajo luknje v asfaltu, ki so potrebne sanacije. Luknje ovirajo vožnjo vozilom Snage in 
drugim intervencijskim vozilom.  
 
O vseh treh sklepih so člani sveta glasovali hkrati. 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 3 
ANALIZA VARNOSTNE PROBLEMATIKE ZA OBMOČJE ČS GOLOVEC ZA PRETEKLO 

LETO 
 

Predsednik sveta je člane sveta seznanil, da je pred sejo udeležbo opravičil g. Sagadin Vinko iz PP 
Moste, ki naj bi pod to točko predstavil analizo varnostne problematike za preteklo leto. 
Člani sveta so se strinjali, da g. Sagadin  analizo predstavi na septembrski seji.  
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AD 4 

RAZNO  
 

Svet Četrtne skupnosti Golovec se je seznanil z dopisom Mestne volilne komisije, s katerim svet ČS 
Golovec obvešča,da je po odstopu članice sveta Prepeluh Martine, mandat prešel na naslednjega 
kandidata z liste Socialnih demokratov. Kandidat, Cvetko Tovornik je podal pisno izjavo, da sprejema 
mandat. 
 
PREDLOG SKLEPA 9/14 
Svet ČS Golovec bo na podlagi predloga KMVVI nadomestnega člana sveta, g. Tovornik Cvetka 
formalno potrdil na naslednji seji sveta. 
 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Dnevni red je bil izčrpan, zato je predsedujoči  sejo zaključil ob 19.00 uri. 
 
Zapisala: 
Vesna Stojanović 

           Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Golovec 
           Mestne občine Ljubljana        
              Gregor FEIST                         

  


